

He or She? Baby Shower

Make your baby shower a truly special occasion at Kowloon Shangri-La.
Our dedicated team will take care of every detail, ensuring a stress-free and memorable celebration.

HK\$36,000 | FOR MAXIMUM 20 PERSONS

YOUR PERFECT BABY SHOWER INCLUDES

Use of our function room from 10am to 3pm for an exclusive lunch
Unlimited serving of soft drinks, chilled orange juice and local beer for two hours
Complimentary baby gender reveal cake
Fresh floral and balloon decoration on all dining tables and reception table
Your choice from an extensive collection of table linen and seat covers
Complimentary valet parking for the host and special valet parking rate for guests
Special price for sweet delight corner
Enjoy a 10% discount on Pork Knuckles and Ginger Stew curate by Michelin-Starred Shang Palace

在九龍香格里拉舉辦獨一無二的產前派對，
我們的專業團隊將為您提供細緻周到的服務，締造畢生難忘的慶祝活動。

港幣\$36,000元 | 可供20位賓客享用

產前派對禮遇包括

於宴會當日上午十時至下午三時在宴會廳內享用午餐
兩小時無限供應汽水、橙汁及本地啤酒
奉送寶寶性別揭曉蛋糕
每席及迎賓處敬奉鮮花連氣球擺設
每席均提供多種檯布及椅套以供選擇
主家及赴宴賓客可分別享有免費泊車及指定泊車優惠
以優惠價格訂購甜點吧
以九折優惠訂購米芝蓮星級中菜廳香宮囍慶豬腳薑

須另收加一服務費
The price is subject to a 10% service charge

適用於由即日起至2026年12月31日
Valid date from now until 31 December 2026

For enquiries or reservations, please contact our Events Management team
at (852)2733 8794 or email to events.ksl@shangri-la.com
如有任何查詢或預訂,請與宴會及會議統籌部聯絡 電話: (852)2733 8794 電郵: events.ksl@shangri-la.com

香格里拉 精選菜譜
TASTE OF SHANGRI-LA

NADAMAN

灘萬拼盤

日式鰹魚高湯浸野菜 海膽配自家製胡麻豆腐
火炙吞拿魚腩壽司 青椒雞串燒

Nadaman appetiser

Boiled seasonal greens with bonito soup,
Homemade sesame tofu with fresh sea urchin,
Flamed toro tuna sushi, Chicken teriyaki and Shishito pepper in skewer

SHANG PALACE

花膠淮杞燉竹絲雞

Double-boiled silky fowl soup with fish maw, yam and wolfberries

ANGELINI

意大利黑松露香煎帶子配椰菜花慕絲

Pan-fried scallop, cauliflower mousse, Norcia black truffle

WESTERN BANQUET

慢煮和牛面頰配野菌雲吞、紅菜頭薯蓉及紅酒汁

Slow-cooked Wagyu beef cheek with wild mushroom tortellini,
beetroot mash and red wine jus

或 Or

香煎智利鱸魚配扁豆、辣肉腸、蜜餞甘筍及海鮮汁

Pan-fried Chilean seabass fillet with spiced lentil beans, chorizo chips,
honey glazed baby carrot and crayfish sauce

SWEETS FROM SHANGRI-LA

鮮忌廉芝士撻配青檸、藍莓及柚子

Crème fraiche baked cheese trat with lime scented fresh blueberry and yuzu curd

咖啡或茶及美點

Coffee or tea & petits fours

額外賓客每位收取港幣1,580元

Additional guest will be charged at HK\$1,580

此菜單最多可供40位賓客享用

The above menu serves for maximum 40 persons

準媽媽：如您有任何食物喜好或敏感，請與我們聯絡

To mother-to-be: Please inform us if you have any dietary preferences or allergies

須另收加一服務費

The price is subject to a 10% service charge

適用於由即日起至2026年12月31日

Valid date from now until 31 December 2026